

Greetings from Uganda!

Hi everyone I am Zawedde Rose Mary from Uganda. i was lucky to have been supported by you for my studies at Uganda Christian University where i achieved an honors Degree in Social Work and Social Administration. i tried for so long to reach you until today therefore am so excited to communicate with you. Am now working as a volunteer with an NGO known as The National Forum of people Living with HIV in Uganda where i have achieved tremendous experience in working with people living with HIV and working with different local communities. i would love to contribute towards Friends helping Friends and be able to reach out to people who need help just like you did with me. Thank you so much for your support and from this time on, i wish to stay in contact. God bless you!

Kind Regards

Rose Mary.

## Google - Übersetzung

Grüße aus Uganda!

Hallo allerseits Ich bin Zawedde Rose Mary aus Uganda. Ich hatte das Glück, von Ihnen wurden für mein Studium an Uganda Christian University, wo ich erreicht ein Honours Degree in Sozialarbeit und Sozialpädagogik Administration unterstützt. Ich habe versucht, so lange Sie bis heute deshalb bin so aufgeregt, um mit Ihnen zu kommunizieren erreichen. Bin jetzt arbeitet als Freiwilliger mit einer NGO wie das Nationale Forum der Menschen mit HIV in Uganda, wo ich enorme Erfahrung erreicht haben, in der Arbeit mit Menschen mit HIV und Arbeit mit verschiedenen Gemeinden bekannt. Ich würde gerne gegen Freunde helfen Freunde beitragen und in der Lage zu erreichen, um Menschen, die genau wie Sie haben mit mir Hilfe brauchen. Vielen Dank für Ihre Unterstützung und von diesem Zeitpunkt an, ich möchte in Kontakt zu bleiben. Gott segne Sie!

Mit freundlichen Grüßen

Rose Mary.